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Készült: Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. december 15-én 
18.00-kor megtartott munkaterv szerinti, nyilvános üléséről 
Az ülés helye: a Polgármesteri Hivatal tanácsterme 
Jelen vannak:  

A Képviselő-testület tagjai közül: Horinka László polgármester, Katus Norbert 
alpolgármester, Farkas Ferenc, Hostyinszki Ákos, Kecser István, Pálinkásné Petik Éva 
és Seprős Viktor települési képviselők, később érkezett: Cseri Péter települési 
képviselő 
Tanácskozási joggal: dr. Tóth Krisztina jegyző 
Meghívottként: Vécsey Adrienne és Galydos Gergely a Civil Nonprofit Kft. 
képviseletében 
Jegyzőkönyvvezető: Kántor Erzsébet testületi ügyintéző 
 
 

Horinka László polgármester: Tisztelettel és szeretettel köszöntök minden jelenlévőt a 
decemberi munkaterv szerinti ülésünkön. Megállapítom, hogy a Képviselő-testület 
határozatképes: 9 tagból 7 jelen van. Cseri Péter jelezte késését. Külön köszöntöm Adriennt és 
Gergőt, akik tájékoztatnak minket arról, hogy hova jutott a sülysápi telephely, valamint külsős 
bizottsági tagjainkat. A mai ülés jegyzőkönyv-hitelesítőinek javasolom Pálinkásné Petik Éva 
és Seprős Viktor képviselőtársainkat. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
 

Ügyrendi határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül Pálinkásné Petik 
Éva és Seprős Viktor települési képviselőket jegyzőkönyv-
hitelesítőnek megválasztotta. 

 
Horinka László polgármester: A kiküldött meghívóban szereplő napirend tárgyalására 
teszek javaslatot, azzal a kiegészítéssel, hogy első napirendi pontnak felvesszük a vis maior 
pályázatot, ezt követően a Civil Nonprofit Kft. kérését tárgyaljuk, majd folytatjuk az eredeti 
napirendi sorrenddel. Van-e valakinek más javaslata? Aki egyetért az elhangzottak szerint 
módosított napirenddel, kérem, hogy szavazzon. 
 

Ügyrendi határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a napirendet 
elfogadta. 

 
Az ülés napirendje: 



1./ Vis maior támogatási igény benyújtása a Templom utca helyreállítására 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

2./ Civil Nonprofit Kft. bérleti szerződésének módosítása /Malom u. 26./ 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

3./ Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az elmúlt ülés óta történt 
fontosabb eseményekről 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

4./ Helyi értéktár bizottság 2016. év II. félévi beszámolója 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

5./ Sülysápi Polgármesteri Hivatal éves beszámolója 
Előterjesztő: dr. Tóth Krisztina jegyző 

6./ Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság éves beszámolója 
Előterjesztő: Kecser István PVB elnök 

7./ 2017. évi belső ellenőrzési terv jóváhagyása, belső ellenőr megbízása 
Előterjesztő: dr. Tóth Krisztina jegyző 

8./ Jogi tanácsadói szerződés kötése 2017. évre 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

9./ Rendeletmódosítás az önkormányzati temetőkben alkalmazandó díjakról 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

10./ Rendeletmódosítás a filmforgatási célú közterület-használat újraszabályozásával 
kapcsolatosan 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

11./ Pályázat előkészítése a Jakabszállás és Kistelek tanyához vezető utak felújítására 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

12./ Tájékoztató a bizottságok 2017. évi munkatervének elfogadásáról 
Előterjesztő: dr. Tóth Krisztina jegyző 

13./ „Tápió-menti Régió szennyvízelvezetése és szennyvíztisztítása” című projekt 
vagyonelemeire biztosítás kötése 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

14./ Hulladékgazdálkodási közszolgáltatási szerződés meghosszabbítása 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

15./ Részvétel a 2017. évi járási startmunka mintaprogramban 
Előterjesztő: Horinka László polgármester 

16./ Egyebek 
 

 
1./ NAPIRENDI PONT 
Vis maior támogatási igény benyújtása a Templom utca 
helyreállítására 
/Szóbeli előterjesztés./ 
 
Horinka László polgármester: Tájékoztattalak erről benneteket korábban, a szakértői 
vélemény időközben elkészült. A Templom utca a heves esőzések hatására megmozdult, 
haladéktalanul bejelentettük, de testületi döntést igényel a pályázat benyújtása. Az elhárítási 
és helyreállítási munkálatok összköltsége 29.972.000,- Ft, amelynek 10 %-át kell saját 
forrásból biztosítanunk. Van kérdés? Ha nincs, aki egyetért a pályázat benyújtásával, kérem, 
szavazzon. 
 



A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 
 
206/2016. (XII. 15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy dönt, hogy 
1./ Vis maior támogatás címen támogatási igényt nyújt be a Belügyminisztériumhoz. 
2./ A káresemény megnevezése: SÜLYSÁP, Templom utca (hrsz.: 911, 942, 943) 

közterületen heves esőzések hatására bekövetkezett VIS MAIOR jellegű útkárosodás 
helyreállítása, EBR42 azonosító: 338.015, Helyszín: Sülysáp, Templom u. 911; 942; 
943. hrsz. 

3./ A káresemény forrásösszetétele: 
Megnevezés 2016. év % 

Saját forrás (biztosítási összeg nélkül) 2.998.000,- Ft 10 % 
Biztosító kártérítése ----Ft --- 
Egyéb forrás  ----Ft --- 
Vis maior támogatási igény 26.974.000,- Ft 90 % 
Források összesen 29.972.000,- Ft 100 % 

A károk helyreállításának (költségvetés alapján) tervezett összköltsége 29.972.000,- Ft, 
melynek fedezetét az önkormányzat részben tudja biztosítani.  

4./ Nyilatkozik arról, hogy a káreseménnyel érintett vagyonelem az Önkormányzat 
tulajdonát képezi.  

5./ A bekövetkezett káreseménnyel kapcsolatban az Önkormányzat biztosítással rendelkezik 
/ nem rendelkezik – NEM RELEVÁNS. Az adott káreseményre biztosítási összeget nem 
igényelt. 

6./ Vállalja a károsodott ingatlannak a költséghatékonyság és a megvalósíthatóság 
szempontjaira tekintettel történő helyreállítását. 

7./ Nyilatkozik, hogy más – az Önkormányzat tulajdonában lévő - vagyontárggyal a 
feladatát nem tudja ellátni.  

8./ A saját forrás összegét a 2016. évi költségvetés általános tartalék keretének terhére 
biztosítja. 

9./ Felkéri és felhatalmazza a polgármestert az igénybejelentés benyújtására, és az egyéb 
szükséges intézkedések megtételére. 

Határidő: 2016. december 20. 
Felelős: polgármester 

2./ NAPIRENDI PONT 
Civil Nonprofit Kft. bérleti szerződésének módosítása /Malom u. 26./ 
/Szóbeli előterjesztés./ 
 
Horinka László polgármester: Még egyszer köszöntöm vendégeinket, és megkérem Vécsey 
Adrienne-t, hogy tájékoztasson minket, mi a helyzet a telephellyel kapcsolatban. 
Vécsey Adrienne ügyvezető: Sok szeretettel köszöntöm a tisztelt testületet. A Kft. 2015-
2016-os tevékenységről szeretnék beszámolni. A Kft.-nk missziója, hogy a fogyatékkal élő 
embereket kihelyezzük a munka világába, vagy védett munkahelyen foglalkoztassuk. Lassan 
17 éve alakult az egyesület, támogatásban részesülünk, ezért tudunk megváltozott 
munkaképességű embereket foglalkoztatni. Az összes telephelyet figyelembe véve 550 főt 
foglalkoztatunk. 2016-ban 469 főre kaptunk támogatást, 2017-re 413 főre csökkentették a 
támogatható létszámunkat. A költségvetési soron megszavazott összeg fix, de a minimálbér 
emelkedésével jelentős létszámot vesznek el. Bízunk benne, hogy sikerül pótpályázatot 



benyújtani és támogatást nyerni. Ez a foglalkoztatás nem önfenntartó, hogy tartós-e a 
foglalkoztatás attól függ, hogy ki milyen mértékben sérült. A tranzit foglalkoztatásban azok 
vesznek részt, akik visszahelyezhetőek a normál foglalkoztatásba. Öt fióktelepünk van, Üllőn 
van a központ. A sülysápi telephely megnyitásakor volt arra forrásunk, hogy különböző 
beruházásokat tudjunk finanszírozni. 5 évre kötöttünk szerződést az önkormányzattal, bérleti 
díj mentesen használhatjuk az épületet a beruházások ellenértékeként. Sok változtatást kellett 
végrehajtani, ahhoz, hogy használni tudjuk az épületet. Az épületnek jelenleg egyik részét 
használjuk a bérleti szerződés alapján, ezért hőmennyiségmérő került fel a kazánra. 
Munkaeszközöket, speciális berendezéseket szereztünk be, kézműves munkákhoz szükséges 
eszközöket vásároltunk. 15 fővel indultunk, két műszakban, 4-4 órában. 39 főre tudtuk a 
létszámot növelni, a dolgozók 95 %-a sülysápi. Év végén nagyon sok munkánk van, év elején 
viszont alacsonyabb létszámmal dolgozunk. Határozott idejű munkaszerződéseket kötünk, 
mert a támogatásainkat csak egy évre kapjuk. Nagyjából fele-fele arányban vannak a nők és 
férfiak. A csomagolás és a selyemvirág-készítés a fő tevékenységünk, de a csomagolás 
jövedelmezőbb. 22 %-a a dolgozóinknak semmilyen ellátással nem rendelkezik. Belépéskor 
tájékoztatjuk a dolgozóinkat a segítő szolgáltatásaink igénybevételéről. Sülysápon nem volt 
igény arra, hogy a nyílt munkaerőpiacra kimenjen dolgozó. A leggyakoribb tapasztalataink, 
hogy a pszichés, mentális állapotukra jó hatással van, önértékelésük javul. A legaktívabb, 30-
39 éves korosztályból csak 8 %-nyi dolgozónk van. A dolgozók több mint 60 %-a csak 8 
általánossal rendelkezik. Szakmunkásvégzettség esetén is probléma, hogy a megváltozott 
egészségügyi állapotuk miatt nem tudnak a szakmájukban dolgozni, vagy elavult a szakma, 
amit tanultak, esetleg nincs gyakorlatuk. Elég súlyos károsodással rendelkező dolgozóink 
vannak. Az üllői telephelyen egy nagymértékű intenzív munkavégzés folyik, itt sajnos nem.  
A selyemvirág készítés, nagyon egyszerű folyamat, nagyon szeretik a dolgozók. Színes, 
nagyon változatos, és főleg fogyatékkal élő kollégáknak nagyon jó, fizikailag nem megterhelő 
munka. Közösségben tudnak dolgozni, megnyugtató könnyű fizikai munka. Ezeket a 
virágokat dobozoljuk, esetleg csokrokat készítünk. A megrendelőnk nagyon meg van 
elégedve a sülysápi munkavállalók munkájával. A másik fő tevékenység a csomagolás, ennek 
van könnyebb és nehezebb változata is. Amellett, hogy végeznek munkát és képességeik 
fejlődnek, nagyon erős közösségformáló hatása is van ennek a tevékenységnek. Sok 
munkaidőn kívüli programot is szerveznek. Amikor idejöttünk az volt a terv, hogy 
selyemvirág készítéssel fogunk foglalkozni, de Úriból már nagyon sok csomagolási munkát 
kapunk, aminek nagy raktárigénye van, rengeteg a doboz. A mostani foglalkoztatónkban egy 
kisebb raktárunk van, de található még az épületben két másik helyiség, amit szeretnénk 
bérelni, vagy inkább használni, az önkormányzat által felújított területen, ami jelenleg üresen 
áll. Amíg üres, addig a fűtésből erre jutó rezsit az önkormányzat fizeti, ha a tisztelt testület 
hozzájárul, szeretnénk ezeket a helyiségeket is használni, a lehető legalacsonyabb költséggel. 
Ha bármilyen károsodás történik, akkor azt helyreállítjuk, és ha az önkormányzat igényt tart 
rá, akkor egy hónapon belül kiürítjük. Az a kérésünk, hogy járuljon hozzá a testület, hogy 
nagyon kevés költséggel tudjuk használni ezeket a helyiségeket. 
Horinka László polgármester: Kérdés? 
Vécsey Adrienne ügyvezető: Én hasznosnak tartanám, hogy időszakonként beszámoljak a 
munkánkról, felhívnánk a figyelmet a tevékenységünkre, hogy értéket hoznak létre a 
kollégák. Nem csak arról van szó, hogy foglalkoztatjuk őket, hanem ezekkel a termékekkel 
találkozhatunk az üzletekben is. 
Hostyinszki Ákos: Mennyi a sülysápi dolgozó? 
Vécsey Adrienne ügyvezető: 36 fő, 1 pesti és 1 kókai. 
Kecser István PVB elnök: A költségvetés kb. 90 %-át finanszírozza, de a munkavállalóknak 
többet kell teljesíteni, hogy a többletlétszámot is tudják foglalkoztatni. 



Vécsey Adrienne ügyvezető: A minimálbér emelkedését a támogatás mértéke kompenzálni 
fogja. A kieső kb. 50 főre is bízom benne, hogy tudunk pályázni. Nyilván Sülysápon is 
hallották, hogy 5-6 embernek nem hosszabbítjuk meg a szerződését, 32-33 főre csökkentett 
létszámmal fogunk dolgozni. Nagyon vigyázunk a dolgozóinkra, mert nagyon nehéz egy jó 
gárdát felépíteni a semmiből. Nehéz a jó munkaerőt megtalálni, a betanított 
munkavállalóinkra nagyon vigyázunk, és próbálunk a jobban jövedelmező munkák felé 
orientálódni. A megbízóink is tudják, hogy kapunk állami támogatást, ezért igyekeznek 
nagyon lenyomni a munkadíjainkat.  
Horinka László polgármester: Amikor először beszéltünk nem lehetett tudni, hogy mennyi 
lesz a 2017-es keretetek, akkor még arról volt szó, hogy talán létszámot is sikerül növelni, 
most nem tudom, lesz-e erre lehetőség. Akiknek nem lett meghosszabbítva a szerződésük, 
nagyon el voltak keseredve.  
Vécsey Adrienne ügyvezető: Van olyan is köztük, akinek a munkája nem volt megfelelő. A 
legnagyobb probléma az összeférhetetlenség: sokkal érzékenyebbek, vannak pszichés 
problémákkal küszködő dolgozók, akik nem tudják kezelni a helyzeteket. Nekünk nagyon 
fontos, hogy a munkahelyi légkör nyugodt legyen. Legtöbbször azokkal nem szoktunk 
hosszabbítani, akik rossz hatással vannak a légkörre. Nálunk nem elsődleges szempont, hogy 
mennyit termel valaki, de az nagyon fontos, hogy a csapatot meg tudjuk tartani. Májusban 
szokott emelkedni a létszám, a fluktuáció nagyon magas, öregségi nyugdíjba mennek stb., de 
folyamatosan vesszük vissza az embereket. Nem mindig ugyanarról a 35 emberről van szó. 
Horinka László polgármester: Nem találtatok helyből megfelelő telephelyvezetőt? 
Vécsey Adrienne ügyvezető: Galydos Gergely vezeti a sülysápi telephelyet, sajnos helyit 
nem sikerült találni. 
Galydos Gergely: Nem itt kezdtem, az üllői telephelyen is dolgoztam, sok tapasztalatot 
szereztem, kb. másfél éve dolgozom Sülysápon. Teljesen megfelelő a légkör, akivel beszéltem 
jó véleménnyel van a telephelyről. Igyekszem mindent megtenni, hogy a dolgozók is jól 
érezzék magukat, és értékteremtő munkát tudjanak végezni.  
Horinka László polgármester: Jól emlékszem, hogy van két műszakvezető? 
Galydos Gergely: Két sülysápi műszakvezetőnk van.  
Pálinkásné Petik Éva HSZB elnök: Hálásak vagyunk a Kft.-nek, hogy helyben biztosítanak 
munkát ezeknek az embereknek. 
Vécsey Adrienne ügyvezető: Nagyon nagy segítséget kaptunk az indulásnál a Kisbárkától, 
hogy felkutassuk az érintetteket. Az értelmi korlátozott emberekkel az is gond, hogy nagyon 
be vannak gubózva. Nagyon fontos, hogy egy kicsit kinyílnak. 
Pálinkásné Petik Éva HSZB elnök: A sérült gyermek fokozott ápolást, gondozást igényel, 
ehhez egy komoly logisztika kell a családon belül, hogy meg lehessen oldani. Személyes 
tapasztalatom, hogy nagyon jó hangulatú munkavégzés folyik, és valóban értékteremtő 
munkát végeznek.  
Horinka László polgármester: A bizottsági ülésen az a javaslat fogalmazódott meg, hogy ha 
úgy adódik, akkor egy hónapos felmondási határidővel, a rezsiköltség vállalásával, bérleti díj 
nélkül adjuk oda a két helyiséget. Ezt a javaslatot teszem fel szavazásra. Aki egyetért a 
javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 

207/2016. (XII. 15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
1./ A Sülysáp, Malom. u. 26. szám alatti ingatlanból a Civil 

Szolgáltató Nonprofit Kft. (székhelye: 2225 Üllő, Pesti út 
124.; adószáma: 20734253-2-13; képviseli: Vécsey 



Adrienne) részére a 122/2014. (IX. 18.) ÖKT határozat 
alapján bérbeadott ingatlanrészen túl – a bérleti díj 
összegének változtatása nélkül – további két helyiség 
használatát biztosítja a bérlőnek raktározás céjára. 

2./ Felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

 
Vécsey Adrienne: Köszönöm a lehetőséget, és az önkormányzat kedvező hozzáállását. A 
továbbiakban is élek azzal a lehetőséggel, és időnként eljövök beszámolni. 
Horinka László polgármester: A HSZB akár meg is látogathatja a foglalkoztatót. 
 
/18:50 Vécsey Adrienne és Galydos Gergely távozik az ülésről./ 

3./ NAPIRENDI PONT 
Tájékoztató a lejárt határidejű határozatokról és az elmúlt ülés óta 
történt fontosabb eseményekről 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Kérdés? Az iskolák működtetésével kapcsolatban annyi 
változás volt, hogy jött egy visszajelzés, hogy nagyon bonyolultnak látják a Munka 
Törvénykönyvének hatálya alá tartozó dolgozók átvételét, és nem szeretnének 
színvonalcsökkenést az iskolák ellátásában, ezért megrendelnék a TÁVÜSZ Kft.-től a 
szolgáltatást, még akkor is, ha ez többletköltséget jelent nekik. Embereket nem adunk át ily 
módon. 
Pálinkásné Petik Éva HSZB elnök: A karbantartó és takarító dolgozóink maradtak? 
Horinka László polgármester: Minden intézményhez tartozik egy karbantartó, amit ő nem 
tud megcsinálni, ahhoz jön a TÁVÜSZ. Egyik karbantartónk sem csak az iskolában dolgozik, 
de vannak olyan munkák, amit ők nem tudnak elvégezni, és akkor a TÁVÜSZ-től kell embert 
hívni, akinek a bérét nem számlázzuk ki. Nem veszítik el a cafetériát, kicsit magasabb a 
bérük, mint a minimálbér, munkaruhát kapnak. Az aláírás során elmondták, hogy ezt ők is egy 
próbaévnek tekintik, de ha jól fog működni, és úgy látjuk, hogy a TÁVÜSZ ezt nagyobb 
volumenben is tudja vállalni, akkor akár a szomszéd településeken is működtethetünk 
iskolákat. A TÁVÜSZ-szel még nincs aláírva a szerződés. 
Pálinkásné Petik Éva HSZB elnök: Amit elmondtál abból azt szűrtem le, hogy határozott 
idejű szerződést akarnak kötni. 
Horinka László polgármester: Én is így gondolom, ők is egy tapasztalatszerző évnek 
gondolják ezt. Ahol jól működik, ott hagyják tovább működni.  
A másik, amiről még beszéltünk a nagytérségi hulladékgazdálkodási rendszer. A régi 
képviselők tudnának erről mesélni. Már a kezdetekkor sem tudott az ötven polgármester 
megegyezni, most pedig száz polgármesternek kellene egyetérteni. A másik szempont, hogy 
lennének előnyei, ha lenne egy normálisan nyitva tartó hulladékudvar, a kezeletlen, elszórt 
hulladékok kezelése megoldódna. Már az idén meg kellett volna hozni a döntést, februárra-
márciusra meg kellene alakítani a társulást. 
Hostyinszki Ákos: A csatorna rákötések hogy állnak, mintha stagnálna. 
Horinka László polgármester: Sülysápon 78 %-os a rákötés. Sok helyen nem jutnak be az 
ingatlanokra sajnos. Megalkotjuk a rendeletünket a talajterhelési díjról, és bírságolni fogunk. 



Az is gond még, hogy nagyon sok olyan helyre is beálltak csonkkal, ahol most nem lehet 
rákötni, mert nincs mit csatlakoztatni.  
Hostyinszki Ákos: Az átemelős helyek nincsenek inkább bekötve. 
Horinka László polgármester: Azokat hagyták utoljára. Van egy csoport, akik a projekt 
keretében kapnak átemelőt és van egy csoport, akik már az építés során olyan mélyre 
építettek, hogy oda már nem tudják a gerincet lejjebb vinni, nekik maguknak kell 
gondoskodni az átemelőről, ami akár 200 ezer forint többletköltséget is jelenthet. Vannak 
helyek, ahol a terepviszonyok miatt vannak lejjebb a kivezetések. Tudom, hogy el vannak 
maradva a bekötésekkel. 
Hostyinszki Ákos: Mikorra kell a 90 %-ot teljesíteni. 
Horinka László polgármester: A víziközmű-társulat ülésén született egy döntés, hogy 2017. 
május 31-ig kell lezárni a házi bekötéseket. Akik nincsenek rákötve, azokat meg kell keresni, 
és egyértelműsíteni kell, hogy elesnek a lehetőségtől, ha a határidőig nem engedik a bekötést. 
A társulat fogja megkeresni ezeket a tulajdonosokat. Aki elfogadja a tájékoztatót, kérem, 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 

208/2016. (XII. 15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a lejárt 
határidejű képviselő-testületi határozatokról és az előző 
képviselő-testületi ülés óta történt fontosabb eseményekről 
szóló, az SZMSZ 19. § (5) és 25. § (5)-(6) bekezdése szerint 
előterjesztett polgármesteri tájékoztatót elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 

4./ NAPIRENDI PONT 
Helyi értéktár bizottság 2016. év II. félévi beszámolója 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: HSZB tárgyalta, elfogadásra javasolja. Kérdés? Ha nincs, 
kérem, hogy aki elfogadja a bizottság beszámolóját, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 7 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 

209/2016. (XII. 15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a magyar 
nemzeti értékek és a hungarikumok gondozásáról szóló 
114/2013. (IV. 16.) Korm. rendelet 3. § (1) c) pontja alapján a 
Sülysápi Települési Értéktár Bizottság 2016. év II. félévi 
munkájáról szóló beszámolót – megköszönve a Bizottság 
munkáját – elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: a bizottság elnöke 

 
/19:10 Cseri Péter települési képviselő megérkezett az ülésre, jelen lévő képviselők száma 8 
fő./ 



5./ NAPIRENDI PONT 
Sülysápi Polgármesteri Hivatal éves beszámolója 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Mindkét bizottság tárgyalta és elfogadásra javasolja. Itt is 
elmondanám, hogy hamarosan új hatósági irodavezető lép munkába, aki korábban jegyző 
volt. A jegyzőasszony személyesen vezeti az egyik irodát, oda egy kollégát lehetne felvenni 
vagy kiemelni valakit. Szó volt még arról, hogy a köztisztviselők bére globálisan 8-10 éve 
nem változott, csak ha valaki lép egy sávot, akkor emelkedik a bére minimálisan. A 
legnagyobb probléma a középfokú végzettségűeknél van, mert ma már bruttó 130-150 ezer 
forintért végezni olyan feladatokat mint az anyakönyvvezetői vagy a könyvelői, nem igazán 
fenntartható dolog.  Annak érdekében, hogy ne veszítsük el a jó munkaerőt, azt javasolta a 
PVB, hogy készüljön egy elemzés az ideális létszámra és a méltányos bérezésre. 
dr. Tóth Krisztina jegyző: Félreértés ne essék: a szociális szférában sem volt bérrendezés, 
ami szintén probléma, viszont nálunk sajnos hiányszakmákban dolgoznak kollégák ilyen 
bérekkel. A tíz fő középfokú végzettségű közül hat a pénzügyön dolgozik, a könyvelőink 
mind ebbe a körbe tartoznak. Ha ők felállnának, nagyon nehéz helyzetbe kerülnénk, amint azt 
az elmúlt időszakban már megtapasztalhattunk egyszer.  
Horinka László polgármester: Pesten egy könyvelőnek jóval magasabb összeget fizetnek, 
nekik lehet egy olyan alternatíva, hogy elmennek máshova. A PVB javaslata egyelőre csak az 
összefoglaló elkészítésére vonatkozott, tehát lesz majd egy előterjesztés erről, nem most kell 
megbeszélnünk. A beszámoló kimerítő volt. 
Kecser István PVB elnök: Elfogadásra javasoljuk, köszönjük a munkát. A javaslat ahhoz 
kell, hogy lássuk, mibe kerülne egy méltányos bérezés. Ezek nem olyan dolgok, amelyeket 
bármelyik helyettesítő kolléga meg tud oldani. Mindenkinek meg van a saját dolga, nagyon 
nehéz még a másikat is helyettesíteni. Egy viszonylag kis stábnál nagyon nehéz a 
helyettesítés. 
Pálinkásné Petik Éva HSZB elnök: Beruházási területen sem ártana bővítés. 
dr. Tóth Krisztina jegyző: Én azt nagyon jól tudom, hogy az nem eredmény a testületnek, ha 
több papír van kitöltve, de sajnos azt is meg kell csinálni. A szabályos működéshez szükséges 
anyagi feltételek biztosításáért a polgármester és a testület is felelős. Nagyon sok a 
háttérmunka, amiből nem lesz út meg fejlesztés, de éppen tegnap az Állami Számvevőszék, 
ma pedig a Belügyminisztérium ellenőre fejtette ki, hogy hidegen hagyja őket, hogy van-e 
emberünk vagy nincs, őket a papír érdekli. A testület nem lát bele ebbe a munkába, csak azt 
látják, hogy mennyien ülnek az asztaloknál, ezért megköszönöm, ha bizalommal vannak 
irántam, polgármester úr iránt, hogy nem a pénzszórás a célunk. 
Kecser István PVB elnök: Hosszútávon nem mehet tovább, hogy például nincs kapacitás a 
leltározásra. Készüljön egy javaslat a struktúrára és a bérezésre is. Évek óta beszélünk róla, de 
nem lépünk előre. 
Pálinkásné Petik Éva HSZB elnök: Egyre nagyobb az elvárás is. 
dr. Tóth Krisztina jegyző: Ha fejlődik egy település, akkor nagyobbak az elvárások is. A 
nagyságrend sem összevethető objektíven, attól is függ, hogy egy önkormányzat mennyire 
aktív. 
Kecser István PVB elnök: Az ASP bevezetése is több papírt, időt igényel, mint a korábbi 
programok. Eddig szoftverekre fizettünk ki néhány milliót, most pedig munkaerőre fizetjük 
ki. 
dr. Tóth Krisztina jegyző: Ez a program kíméletlenül végighalad a jogszabály szerinti 
pénzügyi folyamatokon. Korábban voltak bizonyos lépések, amiket a gyorsabb haladás 
érdekében kihagyhattunk, de most muszáj mindent megcsinálni. Részben nemzetgazdasági 



érdekek miatt van, hogy egyre bonyolódnak az adatszolgáltatások: az Unió tagállamainak 
gazdaságát egyre nagyobb mértékben és pontosabban összemérhetővé szeretnék tenni. 
Pálinkásné Petik Éva HSZB elnök: A könyvelési problémák már megoldódtak? 
dr. Tóth Krisztina jegyző: Év végéig szól a szerződése a két szakértőnek, de a 
könyvvizsgálónkat szeretnénk megtartani, hogy legyen egy külső kontrollunk. Nagyon jól 
felfejlődtek mind szakmai tudásban, mind pedig tempóban a kollégák, hálásak lehetünk nekik. 
Más önkormányzatok sem tudtak jobban boldogulni, persze nekünk további nehézségink is 
voltak, amint tudjuk. 
Horinka László polgármester: A hivatal beszámolójához még kérdés? Megköszönve a 
hivatal munkáját, javasolom, hogy fogadjuk el a beszámolót. Aki egyetért a javaslattal, kérem, 
szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 

210/2016. (XII. 15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Polgármesteri Hivatal 2016. évi munkájáról szóló beszámolót 
elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 

6./ NAPIRENDI PONT 
Pénzügyi és Városfejlesztési Bizottság éves beszámolója 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Elnök úr, valami kiegészítés? 
Kecser István PVB elnök: Ha van kérdés, válaszolok 
Horinka László polgármester: Amennyiben nincs kérdés, fogadjuk el a beszámolót. Aki 
egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 

211/2016. (XII. 15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
SZMSZ 43. § (12) bekezdése alapján a Pénzügyi és 
Városfejlesztési Bizottság előző évi munkájáról szóló 
beszámolót – megköszönve a Bizottság munkáját – elfogadja. 
Határidő: azonnal 
Felelős: PVB elnöke 

7./ NAPIRENDI PONT 
2017. évi belső ellenőrzési terv jóváhagyása, belső ellenőr 
megbízása 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Tegnap ment a gondolkodás, hogy a 30 revizori napra 
fizetünk 450 ezer forintot, napi 15 ezer forintot, ami nem túl magas. Elégedettek vagyunk 
velük, mert olcsók és jó munkát végeznek, jó szakemberekkel dolgoznak. 



dr. Tóth Krisztina jegyző: Amikor még a társuláson keresztül végeztük az belső ellenőrzést, 
akkor próbálkoztunk árajánlatkéréssel, de zongorázni lehetett a különbséget.  
Horinka László polgármester: Aki egyetért a belső ellenőrzési terv jóváhagyásával és a 
belső ellenőr megbízásával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 

212/2016. (XII. 15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 119. § (5) bekezdése alapján 
1./ az önkormányzat 2017. évi belső ellenőrzési tervét 5 

ellenőrzési egységgel jóváhagyja, 
2./ a belső ellenőrzési feladatok ellátásával – ajánlata alapján – 

a K. F. Audit Gazdasági és Pénzügyi Tanácsadó Korlátolt 
Felelősségű Társaságot (székhelye: 2760 Nagykáta, Bajcsy-
Zs. u. 26., Cg.: 13-09-061898, MKK nyilvántartási száma: 
001922; képviseli: Kiss Ferenc ügyvezető) bízza meg 
450.000 Ft összegű megbízási díj ellenében, 

3./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a 
szükséges intézkedések megtételére. 

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 

8./ NAPIRENDI PONT 
Jogi tanácsadói szerződés kötése 2017. évre 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: PVB tárgyalta, elfogadásra javasolja. Minimális emelés 
történik, de ha minden adásvételünket külön-külön kellene kifizetni, sokkal rosszabbul 
járnánk. Aki egyetért az ügyvédnő megbízásával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 

213/2016. (XII. 15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ 2017. évre jogi tanácsadói szerződést dr. Acsai Anetta Rita 

ügyvéddel (székhelye: 2243 Kóka, Margithegy 18.), bruttó 
110.000 Ft/hó díjazás ellenében, 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a megbízási 
szerződés megkötésére, 

3./ felkéri a jegyzőt, hogy a szerződés éves díjának az 
önkormányzat 2017. évi költségvetésébe való 
betervezéséről gondoskodjon. 

Határidő: 1./ azonnal; 2./ 2016. 12. 31. 3./ 2017. 02. 15. 
Felelős: polgármester, jegyző 

9./ NAPIRENDI PONT 



Rendeletmódosítás az önkormányzati temetőkben alkalmazandó 
díjakról 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: PVB tárgyalta, elfogadásra javasolta. Kérdés? Amennyiben 
nincs, fogadjuk el a rendeletmódosítást. Aki egyetért a javaslattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
rendeletet alkotta: 
 

Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
14/2016. (...) önkormányzati rendelete 

a temetők rendjének szabályozásáról szóló 10/2003. (X. 27.) 
önkormányzati rendelet módosításáról 

 
 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikkével, valamint 
a temetőkről és a temetkezésről szóló 1999. évi XLIII. törvény 40. § (1) bekezdésével kapott 
feladatkörében, illetve felhatalmazással a következőket rendeli el: 
 
1. § A temetők rendjének szabályozásáról szóló 10/2003. (X. 27.) önkormányzati rendelet 1. 
melléklete helyébe az 1. melléklet lép. 
2. § E rendelet 2017. január 1-jén lép hatályba, majd az azt követő napon hatályát veszti. 
 
 
Sülysáp, 2016. december 15. 
 
 
 
 Horinka László dr. Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 
 
 
 

1. melléklet a 14/2016. (…) önkormányzati rendelethez 
 
 

Az önkormányzat fenntartásában levő temetőkben alkalmazandó díjak 2017. január 1-
jétől: 

 
1. egyes sírhely megváltási díja 10 000 Ft + áfa /25 év 
2. kettes sírhely megváltási díja 20 000 Ft + áfa /25 év  
3. urnafülke megváltási díja 20 000 Ft /10 év  
4. urnasírhely megváltási díja 25 000 Ft /10 év  
5. a temetőben vállalkozásszerűen munkát végzők által fizetendő temetőfenntartási 
hozzájárulás díja:  2000 Ft + áfa /alkalom 
 



10./ NAPIRENDI PONT 
Rendeletmódosítás a filmforgatási célú közterület-használat 
újraszabályozásával kapcsolatban 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: PVB tárgyalta, elfogadásra javasolja. Az ülésen arra a 
következtetésre jutottunk, hogy egy jogszabályhoz kell igazítani a rendeletet. Aki egyetért a 
rendeletmódosítással, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
rendeletet alkotta: 
 

Sülysáp Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
15/2016. (...) önkormányzati rendelete 

a közterületek használatának rendjéről és feltételeiről szóló 
7/2010. (IV. 1.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 
bekezdésével, valamint a mozgóképről szóló 2004. évi II. törvény 34. § (5) és 37. § (4) 
bekezdésével kapott feladatkörében, illetve felhatalmazással a következőket rendeli el: 

1. § 
 
Sülysáp Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének a közterületek használatának 
rendjéről és feltételeiről 7/2010. (IV. 1.) önkormányzati rendelete (a továbbiakban: Ör.) a 
következő 4/A. alcímmel egészül ki: 
 

4/A. A közterület filmforgatási célú igénybevétele 
 

4/A. § 
(1) A közterületek filmforgatási célú használatának díját a mozgóképről szóló 2004. évi II. 

törvény (a továbbiakban: Filmtv.) 34. § (3) bekezdése és 3. melléklete szerinti mindenkori 
legmagasabb érvényes díjat alapul véve kell megállapítani. 

(2) 50 %-os díjkedvezményben részesülnek a közérdekű célokat szolgáló, oktatási, 
tudományos vagy ismeretterjesztő témájú filmalkotások. 

(3) A filmforgatást akadályozó, de a kérelmezőnek fel nem róható, valamint rendkívüli 
természeti események esetén a közterület-használati engedélyt az akadály elhárítása, 
illetőleg a teljeskörű kárelhárítást követően késedelem nélkül ismét biztosítani kell, 
mégpedig olyan időtartamban, ameddig a filmforgatás akadályozott volt. 

(4) A Filmtv. 35. § (1) bekezdése szerinti hatósági szerződés jóváhagyására vonatkozó 
hatáskörét a Képviselő-testület a polgármesterre átruházza. 

(5) A (4) bekezdés szerinti hatósági szerződés abban az esetben hagyható jóvá, ha a 
kérelmező abban vállalja 
a) az eredeti állapot helyreállítása, 
b) az igénybe vett közterület és a közterületen elhelyezett tárgyak rendben- és tisztán 

tartását, 
c) a keletkezett hulladék elszállítását, 



d) a hatásterületen élő lakosság és működő vállalkozások előzetes tájékoztatását a 
filmforgatással kapcsolatos lényeges információkról (időpont, időtartam, helyszín, 
téma), 

e) tájékoztatás közzétételét a szükséges forgalomkorlátozásról, ami nem akadályozhatja 
a magáningatlanok megközelítését. 
 

2. § 
 
(1) E rendelet a kihirdetését követő napon lép hatályba, majd az azt követő napon hatályát 

veszti. 
(2) Hatályát veszti az Ör. 6. § (1) 11. pontja, valamint az 1. mellékletében szereplő táblázat 

14. sora. 
 
 
Sülysáp, 2016. december 15. 
 
 
 Horinka László dr. Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 
 

11./ NAPIRENDI PONT 
Pályázat előkészítése a Jakabszállás és Kistelek tanyához vezető 
utak felújítására 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: PVB tárgyalta, elfogadásra javasolta. Ehhez küldtem ki az e-
mailt a múlt héten, és többségi támogatás kapott. Ma már a geodéták kint dolgoztak 
Jakabszálláson. Aki egyetért a pályázattal, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 

214/2016. (XII. 15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
1./ pályázatot nyújt be a VP6-7.2.1-7.4.1.2-16 kódszámú, a 

vidéki térségekben található, külterületi helyi közutak 
fejlesztése tárgyú pályázatra a Jakabszállás, illetve Kistelek 
tanyára vezető földutak megerősítésére, 

2./ vállalja a pályázat 15%-os önrészének finanszírozását, 
melyet az önkormányzat 2017. évi költségvetésében 
elkülönít, 

3./ a Kistelekre vezető út tervének elkészítésével az SKS Terv 
Mérnökiroda Kft.-t (1145 Budapest, Columbus utca 24. A. 
ép. 2/2.) bízza meg 760.000 Ft+áfa, azaz 965.200 Ft, a 
Jakabszállásra vezető út tervének elkészítésével az AOP-
Civil BT.-t (1145 Budapest, Columbus utca 24. A. ép. 2/2.)  
bízza meg 2.496.000 Ft tervezési díj ellenében, amit a 2017. 
évi költségvetés terhére biztosít, 



4./ felkéri a polgármestert a szükséges intézkedések 
megtételére. 

Határidő: 2016. január 20. 
Felelős: polgármester 

12./ NAPIRENDI PONT 
Tájékoztató a bizottságok 2017. évi munkatervének elfogadásáról 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Mindkét bizottság elfogadta a saját munkatervét. 
Szeretnétek-e valamilyen kiegészítést fűzni a munkatervekhez? 
Pálinkásné Petik Éva HSZB elnök: Az előterjesztéshez képest a HSZB kiegészítette a Bursa 
Hungarica ösztöndíjpályázattal a decemberi ülést. 
Horinka László polgármester: Aki elfogadja a tájékoztatót, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 

215/2016. (XII. 15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a 
Bizottságok 2017. évi munkatervének elfogadásáról szóló 
tájékoztatást tudomásul veszi. 
Határidő: azonnal 
Felelős: jegyző 

13./ NAPIRENDI PONT 
„Tápió-menti Régió szennyvízelvezetése és szennyvíztisztítása” című 
projekt vagyonelemeire biztosítás kötése 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Létrejött a csatorna projekt keretében egy jelentős vagyon, ez 
lakosságarányosan van felosztva. Nem tudunk külön biztosítást kötni, mert osztatlan vagyon 
van, az önkormányzat könyveibe kell bevezetni. Már az is kérdés volt, hogy hogyan kössünk 
szerződést. Minden önkormányzatnak a ráeső rész alapján kell fizetni a díjat, de a biztosító 
nem akar 20 önkormányzattal szerződni, ezért Tápiószele vállalta a gesztori feladatokat. Meg 
kell kötni a biztosítást, mert ha egy átemelőbe belecsap a villám, akkor a többi település azt 
mondja, hogy fizesd magad, ha nem kötöttél biztosítást. Kérdés? Aki egyetért a 
vagyonbiztosítás megkötésével, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 

216/2016. (XII. 15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  

1./ A KEOP-1.20/2F/09-2009-0021 azonosító számú 
„Tápió-menti Régió szennyvízelvezetése és 
szennyvíztisztítása” tárgyú projekt üzemeltetésére 2016. 
február 29-én aláírt bérleti-üzemeltetési szerződésben 
szereplő összes vagyonelemre az érintett 20 
önkormányzattal közösen vagyonbiztosítást kíván kötni.  



2./ Hozzájárul ahhoz, hogy a vagyonbiztosítás a Generali 
Biztosítóval kerüljön megkötésre, éves díjfizetési 
gyakoriság vállalásával.  

3./ Felhatalmazza a vagyonbiztosítás megkötésére és az 
ügyben való eljárásra Tápiószele Város Önkormányzatát 
mint szerződő felet, egyúttal inkasszójogot biztosít 
Tápiószele Város Önkormányzata javára a 
vagyonbiztosításból Sülysáp Város Önkormányzatára 
eső biztosítási díj mértékéig. 

4./ Felkéri és felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a 
szükséges intézkedések megtételére.  

Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester, jegyző 

14./ NAPIRENDI PONT 
Hulladékgazdálkodási közszolgáltatási szerződés meghosszabbítása 
/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Sajnos a közbeszerzési eljárást nem sikerült lebonyolítani, 
ezért meg kell hosszabbítani a szerződést arra az időszakra, amíg az eljárás befejeződik. Aki 
egyetért a szerződés meghosszabbításával, kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 

217/2016. (XII. 15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a  
hulladékról szóló 2012. évi CLXXXV. törvény 37. § (3)-(4) 
bekezdése alapján  
1./ a települési hulladékgazdálkodási közszolgáltatás ellátására 

a 148/2016. (VIII. 18.) ÖKT határozat alapján a 
VERTIKÁL Közszolgáltató Nonprofit Zártkörűen Működő 
Részvénytársasággal (székhelye: 8154 Polgárdi, Bocskai 
utca 39. cégjegyzékszáma: 07-10-001420; adószáma: 
24662837-2-07; statisztikai számjele: 24662837-3821-573-
07; KÜJ-azonosítója: 103 175 834; KTJ-azonosítója: 100 
549 934; képviseli: Ferencz Kornél igazgatósági tag) 
határozott időre, 2016. december 31-ig szólóan megkötött 
közszolgáltatási szerződés hatályát – tekintettel arra, hogy a 
folyamatban levő közbeszerzési eljárás nem zárult le – a 
közbeszerzési eljárás lezárásáig, de legfeljebb 2017. április 
30-ig meghosszíbbítja, 

2./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert a szükséges 
intézkedések megtételére, a szerződésmódosítás aláírására. 

Határidő: 2016. december 31. 
Felelős: polgármester 

15./ NAPIRENDI PONT 
Részvétel a 2017. évi járási startmunka mintaprogramban 



/Kapcsolódó előterjesztés, egyéb dokumentum a jegyzőkönyv mellékletét képezi./ 
 
Horinka László polgármester: Hasonló feltételekkel és területeken indul járásunkban a 
Startmunka, mint az előző években, azzal a kivétellel, hogy külön útőr program nem lesz. A 
mezőgazdasági programba pedig nem neveznénk most be a tavalyi év tapasztalata alapján. Ez 
azt jelenti, hogy a tavalyi 4 db 15 fős plusz 1 db 5 fős program helyett most csak 3 db 15 fős 
programunk lenne: járdás, árkos és hulladékgyűjtős. Ezek egy-egy éves programok, de 
mellettük persze mennek majd a néhány hónapos hosszabb idejű közfoglalkoztatási 
programok, amelyekbe általában 15-20 főt tudunk bevonni. Tavaly egyrészt már kezelhetetlen 
volt a létszám, másik oldalról pedig időnként feltölthetetlenek voltak a programok, mert nem 
volt ember. Azt mondhatjuk, hogy állandóra arra a 40-50 főre lehet számítani Sülysápon, és 
időnként megjelenik még 10-20 ember, akik alkalmilag rászorulnak a közfoglalkoztatásra. 
Kérem, hogy ennek alapján döntsünk a Startmunka pályázat benyújtásáról. Aki egyetért, 
kérem, szavazzon. 
 
A Képviselő-testület 8 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül a következő 
határozatot hozta: 

218/2016. (XII. 15.) ÖKT határozat 
Sülysáp Város Önkormányzatának Képviselő-testülete dönt 
arról, hogy 
1./ Sülysáp Város Önkormányzata részt kíván venni a 2017. évi 

járási startmunka mintaprogramban; 
2./ a program keretében a következő három pillérre kíván 

kérelmet benyújtani:  
a) Illegális hulladéklerakó-helyek felszámolása (15 fő) 
b) Belterületi közutak karbantartása (15 fő) 
c) Belvízelvezetés (15 fő) 

3./ a programok lebonyolításához szükséges önerőt vállalja, azt 
a 2017. évi költségvetésébe betervezi; 

4./ felkéri és felhatalmazza a polgármestert és a jegyzőt a 
szükséges intézkedések megtételére.  

Határidő: 2017. február 15. 
Felelős: polgármester, jegyző 

16./ NAPIRENDI PONT 
Egyebek 
 
Horinka László polgármester: A héten NÉBIH ellenőrzés volt a piacon, állítólag minden 
rendben volt, de még nem láttam jegyzőkönyvet. Doktor úr, mit tudsz? 
Dr. Popovics László: Én is úgy tudom, hogy minden rendben volt. A piacfelügyelők 
korábban megkerestek, hogy mondjam el nekik, milyen papírokat kérjenek, mit 
ellenőrizzenek. Akik nem teljesítették, azokat nem engedték be, úgyhogy szerintem ez 
rendben működik. 
Horinka László polgármester: Okostelefonos applikációval lehet majd az új őstermelői 
kártyát ellenőrizni. 
Dr. Popovics László: Az nem függ össze a NÉBIH ellenőrzésével, az őstermelői 
regisztrációban meg van határozva, hogy milyen tevékenységet folytathat. Az előállítási 
feltételeket is biztosítani kell otthon. A saját maga által megtermelt alaptermékből állítja-e 
elő, amit fogalmaz, ezt ellenőrzi a NÉBIH.  



Hostyinszki Ákos: A bölcsődénél megy át egy gyalogút a 31-es irányába, de egyszer csak 
egy autófeljáróba torkollik; az magánterület?  
dr. Tóth Krisztina jegyző: Magánterület volt, de tárgyalásokat kezdtünk a tulajdonossal a 
gyalogút biztosítása érdekében, amikor telekalakítást kezdeményezett, viszont már nem 
tudom mi lett a vége. 
Horinka László polgármester: Nekem is rémlik, hogy volt valamilyen megállapodás, amit 
aláírtunk. A térképen egy nagyon keskeny sáv látszik, úgy néz ki, hogy kimegy a 31-esig. 
Hostyinszki Ákos: Nem lehetne ott egy járdát építeni? Járhatatlan, olyan, mint egy régi 
autófeljáró. Láttam, hogy a Zuhogónál dolgoztak egy napot, lehetne, hogy dolgozzanak még 
egy napot? 
Horinka László polgármester: Kiderült, hogy a másik oldalon nem az önkormányzaté a 
terület. 
Hostyinszki Ákos: Talán egyszer már volt róla szó, hogy nem azon a nyomvonalon van az út, 
mint az önkormányzati telek. 
dr. Tóth Krisztina jegyző: Öröklésre került ott sor, és most árulják. 
Horinka László polgármester: Mielőtt ott járdát építünk, tisztázni kell a jogviszonyokat. Azt 
mondtam nekik, hogy szabadítsák ki a betont, hogy lássuk, milyen állapotban van.  
Pálinkásné Petik Éva HSZB elnök: Sokan járnak át ott. 
Hostyinszki Ákos: Az Ady utca legvégén is van egy ugyanilyen kérdés, az közterület vagy 
magánterület? A peresi részről a sápi iskolába azon az úton járnak a gyerekek. 
Horinka László polgármester: Közterület egészen a Zrínyiig. A jövő évi járdaépítési 
program tárgyalásakor térjünk vissza rá! 
Hostyinszki Ákos: A Kossuth utcán a padkákkal kapcsolatban nagyon siralmas a helyzet. 
Megy tönkre teljesen, kétméterenként ki van kátyúsodva, egy-két éven belül olyan lesz, mint 
régen.  
Pálinkásné Petik Éva HSZB elnök: Végigmentek rajta egy munkagéppel, azóta lazult fel.  
Horinka László polgármester: Magasabb volt a padka, nem folyt el a víz. Igazából, ha fél 
méterrel szélesebb lenne, az lenne a jó.  
Hostyinszki Ákos: Ha most sem kezdjük el, akkor már nem lesz értelme csinálni, vagy már 
az utat is csinálni kell.  
Kecser István PVB elnök: Meg kellene nézni, mibe kerülne egy padkázás.  
Horinka László polgármester: Azt is meg kellene nézni van-e lehetőség valamennyit 
szélesíteni. 
Hostyinszki Ákos: Nem hiszem, hogy az újraaszfaltozásban kell gondolkodni, de a padkát 
meg kell csinálni. 
Horinka László polgármester: Nem tudom, milyen megoldások vannak még padkázásra, 
mint a mostani.  
Cseri Péter: Hatékonyabb lenne, ha szegélykövet tennénk, az egyfajta szélesítést is jelentene.  
Pálinkásné Petik Éva HSZB elnök: A padkán rengeteget megyünk, mert egyszerűen 
lekényszerülsz. Ha jön valami veled szemben, biztos le kell menni. 
Horinka László polgármester: A nagy forgalomnak az is az oka, hogy a Dózsa nagyon 
rossz.  
Kecser István PVB elnök: A szegély akkor lenne megoldás, ha az útalap szélesebb. Mindkét 
oldalon 30 cm szélesen kiszedni nem kis munka.  
Horinka László polgármester: Ki kell találni, milyen megoldást alkalmazzunk: 
szegélykővel vagy a legolcsóbb megoldással, zúzottkővel, hengereléssel. 
Katus Norbert alpolgármester: Most a TÁVÜSZ módszerével végig kell menni, a tartósabb 
megoldásra pedig visszatérünk, amikor látjuk a lehetőségeinket. 
Horinka László polgármester: Ha mindkét oldalon meg akarjuk csinálni, ekkora távolságon 
20 millió forint a padka. Meg kell terveztetni, egy tervezői kalkulációból ki lehet számolni. 



Hostyinszki Ákos: A sápi rendelőnél nagyon rossz a járda, erről beszéltünk már. 
Pálinkásné Petik Éva HSZB elnök: Le kell menni az úttestre. Az orvosi rendelő udvara is 
borzasztó, girbegurba, latyakos. 
Kecser István PVB elnök: Ha jövőre sikerül útra valamennyit támogatást nyerni, erre is 
fordítani kellene. A postával szemben a parkolót is meg kellene csinálni, a rendelő udvara 
sem igényelne nagy összeget.  
Dr. Popovics László: Én is mondanék egy problémát. A Kis közben két autóval egymás 
mellett nem lehet elférni, nem lehetne egyirányúsítani? Aki nem túl jó sofőr, az komoly bajba 
kerülhet. Van ott egy kidőlt oszlop is, azzal mi van? 
Katus Norbert alpolgármester: Folyamatban van a megoldás, nagyon kicsi a szakasz biztos 
megoldható lenne.  
Horinka László polgármester: Hasonló szűk utcákkal már próbálkoztunk, de lakossági 
tiltakozás miatt meghiúsult. Befogadjuk az egyirányúsítási javaslatot. Sülysápon legalább 20-
25 km járda hiányzik. Értem én hogy jó lenne a sápi rendelő környékén túl esni, de nagyon 
sok. 
dr. Tóth Krisztina jegyző: Vannak kulcs területek, ami fontosabb.  
Cseri Péter: A szemétszállításra panaszkodnék, nem adnak annyi szelektív hulladékos 
zsákot, amennyit kiraktunk. 
Horinka László polgármester: Ez a hivatalnál is probléma volt. Voltak panaszok, 
igyekeztünk kezelni. Útépítési elképzeléseinkhez részben a Pest megyei kompenzációs 
alapból, részben költségvetési tartalékból kapunk még az idén 175 millió forintot. a 75 
milliónak keressük a helyét. A Zrínyi utcával egy gondom van, hogy nem tudom a 
vízelvezetést megoldani. A jó hír tehát, hogy lesz pénz.  
Pálinkásné Petik Éva HSZB elnök: A polgármester úrnak köszönöm, hogy részt vett a 
nevelőtestületi ülésen, a jegyzőasszonynak pedig a hivatal előkészítő munkáját a bizottságunk 
üléseit illetően.  
Horinka László polgármester: Amennyiben nincs más kérdés, hozzászólás, mindenkinek 
köszönöm a megjelenést és az egész éves munkát, áldott ünnepeket kívánok! Az ülést 
bezárom. 
 
 
 
 

k.m.f. 
 
 
 
 Horinka László dr. Tóth Krisztina 
 polgármester jegyző 

 
Jegyzőkönyv-hitelesítők: 

 
 
 
 

 Pálinkásné Petik Éva Seprős Viktor 
 települési képviselő települési képviselő 
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